
Sida | 1 
 

Protokoll 
2025-02-20 

Joakim Dahlström  
 
 

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse 

Den 20:e februari 2025 kl. 17:30 

Plats: Styret, Lindholmen 

Närvarande: 
Ordförande: Ninus Johansson [NJ] 
Vice ordförande: Razan Saadi [RS] 
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON] 
SAMO: Olivia Sandberg [OS] 
Arbetsmarknadsansvarig: Sandra Shaba [SS] 
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT] 
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD] 
 
Formalia 
§1. Mötets öppnande 

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:28 
 

§2. Val av justeringsperson 
Mötet väljer Olivia Sandberg till justeringsperson 
 

§3. Eventuella adjungeringar 
Inga adjungeringar 
 

§4. Godkännande av dagordningen 
Mötet godkänner dagordningen 
 

§5. Mötets behöriga utlysande 
Mötet godkänner att mötet är behörigt utlyst 

 
§6. Föregående protokoll (250204) 

Mötet godkänner föregående protokoll (250204) 
 

 
Informationsfrågor 

Föredragande: 
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§7. Meddelanden 
a. Ordförande 

kallelse till sektmöt, tsl lokaler, skhål möte halva, reps, 
intervjuad,  PA möte, lokal rundvandring. 
Glöm inte att skriva upp er på Kårappen workshop om ni vill 
gå, Förändring i verksamhetsavtalet med kåren gör så att vi 
måste PR:a arrangemang på kårens kanaler(appen). får pr:a 
på fler ställen också men minst kårappen. 
 

b. Vice ordförande 
Gjort styret infodump, haft kofot annars dagligt arbete.  
 

c. Ekonomiansvarig 
Dagligt arbete, arbetat med ekonomi omställningen, gått på 
sektionsekonomiforum, påbörjat utformning av ny 
ekonomiutbildning, vart på PA möte, haft möte med skhål 
gällande examensmiddagen, planerat balen, möte med 
chalmers fastigheter, ska på workshop om kårappen, deltagit 
på representation 
 

d. SAMO 
Daligt arbete, jämlikhetsveckan med filmkväll och 
rosutdelning mycket uppskattat, varit med på CFFCs hemsida, 
Varit med på Kårens instagram, PA-möte, skickat ut till alla PA 
(canvassidor) och jocke om studentbarometern och underlag 
för att motverka sexism m.m. på Chalmers, deltagit i 
kommittérundvanding i de nya lokalerna, möte med 
Chalmersfastigheter om flytten, jobbat med JämH, deltog i 
representation med andra styren 
 

e. Arbetsmarknadsansvarig 
Dagligt arbete. Planerar just nu EPI-dagen tillsammans med 
PA, SYV och klassrepresentanter. Haft möte med Business 
Region Göteborg som är väldigt intresserade av 
lunchföreläsning men har svårt med betalningen. (Typ) klar 
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med Sponsorutbildning.  
Varit med på CFFCs hemsida, Varit med på Kårens instagram 
Mässworkshop på måndag. Utvärderar just nu Harm som 
utskott och interna posterna. Möte ang lokalerna på 
Johanneberg. PA möte. Reps.  
Från Harm: Planering av mentorskapsträffar, samt inplanerad 
idéspåning till nästkommande år med tanke på flytten.  
 
 

f. Utbildningsansvarig 
Möten - kursutv möten, lokalmöte, följt upp kartläggning 
sententamen, Reps, Synlighetsmöte SnH. 
 

g. Informationsansvarig 
Anmäld för workshop om kårappen, gjort Skitviktigt LP3 
LV5-8. Var med på möte hos Chalmersfastigheter samt möte 
med PA. Lagt ut om studentbarometern, chalmers insamling 
samt skickat PR-material till biblioteket om insamling. Dagligt 
arbete.  
 

 
Beslutsfrågor 
§8. Arbetsgrupp DM 

Beslut: Mötet beslutar att skjuta upp beslutet till nästkommande möte. 
 
§9. Namnändring DKV  

a. Erik Djurström - Kronan 
b. August Ståhlbom - Bommen 
c. Smilla Frangi -  Smibert, Looa, Järva 

 
Beslut: Mötet godkänner ovanstående namn. 
 

Diskussionsfrågor 
§10. Hur distribution av rummen ska gå till 

Diskussion kring de nya sektionslokalerna  
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a. Vad vi värdesätter 
Diskussion kring vad vi värdesätter. Se över deras verksamhet 
om vad de faktiskt behöver.  
 

b. Vilka alternativ har vi på det stora rummet 
Diskussion kring stora rummet. Splittrat i två kommittérrum. 
Mötesrum som är bokningsbart samt möjligen HQ under 
Mottagningen. Sätta Draget i stora rummet.  
 

§11. Hur använder vi kårhuset 
Diskussion kring hur vi använder kårhuset. Vi vill ha liknande 
möjligheter som på Lindholmen. Vi har följande idag: Sittningslokal 
med 350 personer i brandgräns med eftersläp alltså en festlokal, 
används ca 12 gånger per år. Möjlighet för att hålla Sektionens Dag, 
mini mässa. Lätt att boka. Vi vill ha följande i framtiden: Låna kök i 
kårhuset, så vi slipper catering. Arbetsmarknadsmässor. Vi har stora arr 
under Mottagningen som vi vill få möjlighet att ha där då vi förlorar 
dessa möjligheter i samband med flytten. Högtalarsystem till 
sittningslokal. Pluggyta, lunchyta med mirkovågsugnar, grupprum. 
Utöka JA. Pripps. Bygga ut Gasquen. Pipeline ska byggas.  
 

§12. Valberedningen gästar 
a. Hur kändes LP2 aspningen? 

Diskussion kring LP2 aspningen, behöver inte vara lika hemligt 
framöver. Resultat nöjda men processen inte så nöjd. Fått 
mycket rimlig kritik.  
 

b. Hur har ni tänkt till LP3 aspning? 
Diskussion kring LP3 aspning. Ha någon från Valberedningen 
på varje asp-arr.  
 

c. Tankar till LP4 aspning 
Diskussion kring att Styret vill förklara sina poster och hur 
aspningen gick till. Valberedningen förklarar hur deras 
aspning gick till.  
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§13. Vill vi förtydliga stadgarna kring hur avstängning fungerar? Isåfall hur? 

Diskussion kring hur man kan förtydliga stadgarna.  
 

§14. Boka tid för Teambuilding middag 
Diskussion kring teambuilding. 21-22 mars.  
 

§15. Förbättringspotential med synlighet/aspning för alla utskott 
Diskussion kring vad man kan göra. Visa vad man kan få ut av de olika 
utskotten. Visa tydligt med ett sektionsmöte 0 på Mottagningen. Visa 
att det inte handlar om krök, ser bra ut på CV:et och man kan göra stor 
skillnad. Synas på Mottagningen, hålla arr och prata med folk, så man 
skapar en bild om vilka varje utskott är. Fråga folk som har visat intresse 
varför de ville gå med i ett utskott.  
 

§16. Onsdagsstäd 
Diskussion kring onsdagstäd. Skicka bild på att man har städat även på 
onsdagar och vilka som var med. Samma system som på feststäd. 
 

 
Formalia 
§17. Övriga frågor 

Razan Saadi: Hur väljer vi namn på nästa lokal? 
Svar: Enkät insamling på Sektionsmöte. Uppföljning nästa 
Sektionsmöte. Röstning.  
 

§18. Nästa möte (250304) 
a.  Action plan 

Att Göra Ägare Målbild Kommentar 

Köp lås till Nya 
FT 

Oscar Innan 
läsperiodens 
slut 
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§19. Skvaller, dementier och känsliga ämnen 

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet 
 

§20. Mötets avslutande 
Ninus förklarar mötet avslutat kl. 21:36 
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